

Notulen vergadering oudervereniging 21-3-23

Aanwezig: Diana, Anneke, Alice, Aimee, Monique, Willy, Michelle, Didi, Nicole, Yvonne en Sanne.

Agenda:

1. Opening en belangrijke mededelingen
 - a. Communicatie MR
 - b. Evalueren activiteiten algemeen
 - c. Algemene ledenvergadering juni
2. Notulen vergadering 17-01-23
3. Evaluatie Carnaval/ Schoolfotograaf
4. Vooruitblik op komende activiteiten
5. Hostessdienst
6. Rondvraag

1. Opening

Didi opent vergadering en heet alle aanwezigen welkom.

Zoals gecommuniceerd heeft Guusje besloten te stoppen binnen de oudervereniging. Gevraagd om aan te sluiten, maar helaas niet mogelijk ivm werk.

a. MR

Didi geeft aan de communicatie vanuit de MR te willen bespreken. Vanuit de MR is een brief naar Marcel gestuurd waarin ze laten blijken dat ze een formele manier van communiceren willen oppakken richting de OV. Didi heeft aangegeven dat we dit waarderen en ook zullen doen. Vanaf nu geen directe communicatie naar MR, maar via Marcel om de communicatie zo zuiver mogelijk te houden.

MR heeft tevens gevraagd diverse documenten aan te leveren ter onderbouwing. Het gaat om de realisatie van schooljaren 20-21 en 21-22 en de begroting voor 22-23 met een schriftelijke toelichting. Zowel Didi als Alice geven aan dat dit eerder al is aangeleverd en niet duidelijk is wat bedoeld wordt met schriftelijke toelichting. Eerder is er een contactmoment geweest tussen penningmeester en de voorzitter van de MR, waarin een toelichting op eerdere vragen over realisatie is gegeven. Hierover waren destijds geen verdere vragen en werd aangegeven dat alles duidelijk was.

Door de MR lijkt een nieuwe weg ingeslagen, waarbij transparantie creëren voor ouders belangrijk is. Uit eerder genoemde brief komend hierop volgend diverse punten naar voren:

- Belangrijk te verantwoorden waaraan geld wordt uitgegeven: Alle documenten worden aangeleverd en navraag wordt gedaan wat bedoeld wordt met de schriftelijke toelichting en het verzoek tot hulp in deze wanneer nodig. Alice stuurt benodigde documenten aan Didi.

- MR wil gebruik maken van het instemmingsrecht op financiën, waaronder inspraak bij verhoging ouderbijdrage: Wanneer hier sprake van is zal dit in de toekomst worden voorgelegd aan de MR.
- Alle notulen van de OV moeten op de website van school geplaatst worden vanaf 2020. Vanaf heden zullen alle notulen op de website geplaatst worden. Echter is niet duidelijk waarom dit met terugwerkende kracht verwacht wordt en zijn wij niet in de mogelijkheid dit te realiseren.

Bij het bespreken van bovenstaande komt naar voren of het wellicht niet verstandig is een keer met (een aantal) leden van de MR om de tafel te zitten en te bespreken wat er van elkaar verwacht wordt en hoe we dit op een prettige manier kunnen doen. De manier waarop dit nu gebeurt heeft niet de voorkeur van de oudervereniging. In eerste instantie wordt er namens de OV gereageerd op de ontvangen brief, worden documenten aangeleverd en wordt er daarna gekeken hoe we het voor de toekomst op een goede manier kunnen regelen en samen kunnen werken.

OV begrijpt dat er juridisch gezien voldaan moet worden aan eisen en een verantwoording naar MR. Eerder is altijd aan deze verplichting voldaan, echter is dit niet gecommuniceerd geworden op website. Deze slordigheid zal in de toekomst verbeterd worden.

De begroting van schooljaar 23/24 zal gelijk zijn aan dit jaar. Deze kan aangepast worden op basis van de algemene vergadering.

b. Evalueren activiteit algemeen

Vanuit school de vraag de invulling van activiteiten voor komend schooljaar te bespreken. De vraag is of ov wellicht betrokken wil zijn bij minder activiteiten, maar dan andere activiteiten groter? Belangrijk op een rij te zetten welke activiteiten er zijn en van welke activiteiten vinden wij dat het anders ingericht kan worden? Kunnen leraren dit ook oppakken of moet dit vanuit de OV gedaan worden? Dit onderwerp wordt opgepakt door Aimee, Monique, Michelle en Sanne. Uitkomst communiceren met Marcel.

c. Algemene ledenvergadering

13 juni staat de volgende algemene ledenvergadering gepland. Voorstel is om vanaf nu 2 algemene ledenvergaderingen te plannen. Aan het begin van het schooljaar om eventuele nieuwe ouders te werven en de begroting van het komende schooljaar te bespreken en aan het einde van het schooljaar om de realisatie te bespreken. Hierover wordt een brief gestuurd.

2. Notulen vergadering 17-01-23

Notulen zijn akkoord voor iedereen.

3. Evaluatie carnaval en schoolfotoğraf

- Carnaval prima afgesloten. Grotendeels iedereen tevreden. Enkele opmerkingen:
 - o Veel pakjes drinken niet gedronken. Dit was een gezondere variant, volgend jaar meenemen in besluit wat te kopen.
 - o Na afloop optocht kwam Grubbenvorst met kinderen. Afgesproken volgend jaar mee te nemen in communicatie.
 - o Gekke week door enkelen als te veel ervaren. Positief dat er geen prijs was te winnen.
 - o Een Klas vond prinsuitroepen en bezoek Tempeleers te lang. Zoeken naar middenweg.

- Schoolfoto: Wens uitgesproken voor andere fotograaf. Weer dezelfde poses, mw. kwam te laat zonder communiceren. Werd verwacht dat alles hieraan aangepast werd. Andere jaren waren foto's te laat binnen wanneer schoolfoto in juni was, daarom gekozen voor maart. Wellicht ander tijdstip overwegen ivm weer. Rondkijken naar andere fotograaf. Ideeën welkom.

4. Vooruitblik op komende activiteiten

- Pasen:

Groep 1-4 naar speeltuin Heer per groep. Kosten speeltuin 50 euro. 9.30 uur open. Gekozen voor kunststof eieren, deze kunnen elk jaar weer gebruikt worden. Geen kosten meer. Vorig jaar veel kapotte eieren en er werd mee gegooid.

Groep 5-8 gekozen voor feestelijk 10 uurtje. Door leerkrachten enkele ouders gevraagd om iets lekkers te maken/mee te geven. Niet goed gecommuniceerd, Yvonne geeft aan dat dit ook niet zo aan leerkrachten is doorgegeven. Pakken Anneke en Sanne op. Docenten willen heel graag paashaas. Didi geeft aan dat het pak niet meer mooi is, kwalitatief niet meer goed. Vanuit OV geen geld beschikbaar voor nieuw pak. Bij slecht weer nog geen plan.
- Koningsspelen:

Monique en Aimee zitten in werkgroep. Pakken dit op met leerkrachten. Yvonne vraagt na wie bij leerkrachten in werkgroep zit. Dit jaar geen fruit.
- Schoolreisje: Intentie om dit jaar op het einde een schoolreis te plannen, echter wel klein. Wordt opgepakt door de werkgroep.

5. Hostess dienst

Guusje → Anneke

Vertrek Fabienne → Diana

6. Rondvraag

- Anneke: Is het niet verstandig overleg te hebben in de OV als budget voor een activiteit overschreden wordt? Afspraak: Er wordt altijd geëvalueerd na activiteit, bij overschrijding budget wordt dit in app overlegd.
- Anneke: Er is nog een kerst evaluatie geweest, geen bijzonderheden. Docenten positief. Optreden niet duidelijk. Te veel eten.
- Didi: kan niks mailen via OV mailbox, dit is aan Marilda doorgegeven.
- Aimee: Kan ik toegevoegd worden aan mail OV? Dit per mail aan Marilda vragen.

Belangrijke mededelingen

- Alice geeft aan na dit schooljaar te stoppen als penningmeester. Hiervoor wordt vervanging gezocht, dit is er niet. Op dit moment is ov niet wetende hoe dit op te lossen. Geen van allen hebben de skills om dit goed op te pakken. Dit wordt meegenomen in de mail van de algemene ledenvergadering.
- Vanaf heden zullen alle notulen op website geplaatst worden.

Volgende vergadering

- 5-5: 19.30
- 13-6: 19.30, algemene ledenvergadering